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Interpelacja

Pszczyna, 07.02.2024 r.

Dotyczy: stanu nawierzchni oraz zalewania ulicy Grzebłowiec od nr 3 do 5e.

W związku z licznymi zgłoszeniami mieszkańców oraz po przeprowadzonej Wizji W terenie, wnoszę

o podjęcie kompleksowych działań mających na celu ograniczenie zalewania niniejszej drogi i sąsiednich

działek oraz poprawę stanu jej nawierzchni.

Od Wielu lat podczas Większych opadów deszczu dochodzi do zalewania i W konsekwencji niszczenia

nawierzchni szuttowej drogi gminnej, sąsiednich działek (posesji 5d—e) oraz nieruchomości W okolicy ulicy

Rubinowej na osiedlu Kolonia Jasna. Nfieszkaficy Wielokrotnie interweniowali W tej sprawie W Urzędzie

Miejskim W Pszczynie, niestety do dnia dzisiejszego sytuacja nie uległa zmianie.

Podczas budowy bloków wielorodzinnych deweloper utwardził teren tworząc duży parking ze

spadkiem W kierunku drogi gminnej nie zapewniając właściwego odwodnienia. Większość wody z tego terenu

spływa na drogę wypłukując kamień i zalewając sąsiadów. Zachodzi uzasadnione podejrzenie naruszenia

stosunków wodnych. Na terenie zlewni zlokalizowany jest jeden wpust deszczowy wyniesiony ponad teren

istniejący, do którego nie wpływa woda. Ochronę gruntów sąsiednich przed konsekwencjami zmiany

stosunków wodnych określa prawo wodne, zakazujące zmiany stanu wody na gruncie, a zwłaszcza kierunku

odpływu znajdującej się na jego gruncie wody opadowej oraz kierunku odpływu ze źródeł ze szkodą dla

gruntów sąsiednich oraz zakazujący odprowadzania wody na grunty sąsiednie. Prawo nakłada na właściciela

obowiązek usunięcia przeszkód oraz zmian W odpływie wody, powstałych na jego gruncie.

Ponadto należy podkreślić, że W opracowanym przez organ wykonawczy raporcie o stanie gminy

Pszczyna za rok 2021, który jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego W Pszczynie Widnieje błędna

informacja, że zrealizowano projekt i przebudowę niniejszej drogi za kwotę 400 tys. zł. Sprawę zgłaszałem

podczas debatyi do dnia dzisiejszego nie dokonano korekty dokumentu.

W trosce o dobro wszystkich mieszkańców, wnoszę o pozytywne przedmiotowej interpelacji oraz

zwracam się z prośbą o przeprowadzenie spotkania/W1211 W terenie.
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Załączniki:

1. Dokumentacja fotograficzna.
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